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Abstract (en)
[origin: WO9411551A1] So that several non-textured threads may be more easily and safely drawn in when the texturing device is started, a drawing-
in thread guide (5) guides the thread(s) to be drawn into the transport channels of the texturing nozzle (1) and into the wad channels of the wad
transport roller (2) in a sensibly parallel direction to said channels and at a predetermined distance from each other.

Abstract (fr)
Afin de pouvoir tirer de maniéere plus simple et sre un ou plusieurs fils non texturés lors du démarrage du dispositif a texturer, un guide-fil de
rentrage (5) guide le ou les fils a rentrer dans les canaux d'amenée de l'ajutage a texturer (1) et dans les canaux du cylindre (2) de transport de la
bourre de maniére sensiblement paralléle a ces canaux et avec un écartement prédéterminé les uns par rapport aux autres.
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